
Z á p i s n i c a 

 

napísaná zo zasadnutia komisie rozvoja,  bytovej a sociálnej  

pri MsZ v Novej Bani  

konaného dňa 13. marca 2024 o 16.00 hod.  

v zasadačke  MsÚ v Novej Bani 

 
Prítomní členovia komisie: Maroš Marko, Anton Medveď, MUDr. Mária Bradiaková, 

Anton Tencer, Mgr. Branislav Pirháč, Ing. Jozef Štrba  

 

Neprítomný:   Marián Hudec 

 

Zapisovateľka:  Ing. Mgr. Eliška Vallová 

 

Pozvaní:   Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD. MBA 

    Mgr. Ľudmila Rajnohová    

 

Program: 

1. Pridelenie 2-izbového bytu na ul. Pod sekvojou 11 – na 3. poschodí od 01. 04. 2024  

2. Žiadosť o jednorazovú dávku v hmotnej núdzi 

4. Diskusia 

 

Predseda komisie privítal členov komisie a informoval o jednotlivých bodoch zasadnutia 

komisie.  

 

K bodu programu č. 1 

 

Predseda komisie  informoval  členov  o  odovzdaní  bytu Pod sekvojou 11, 2-izbový byt na 3. 

poschodí k 31. 03. 2024.  

 

Komisia si prešla aktuálne žiadosti o 2-izbový byt. Pri výbere nového nájomníka bol braný do 

úvahy trvalý pobyt žiadateľa, dátum podania žiadosti, počet nájomníkov v predmetnom byte, 

nedoplatky voči Mestu Nová Baňa.  

 

Po zvážení všetkých podmienok komisia odporučila prideliť byt: 

 

žiadateľke Veronike Hollej,  

bytom Nábrežná 99/18, 968 01 Nová Baňa. 

 

Predseda komisie dal o tomto návrhu hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č.1 

  
Prítomných 6 Za: 6 Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

 

Záverečné stanovisko k bodu č. 1 

 

Komisia odporúča prideliť nájomný byt uvedenému uchádzačovi o nájomný byt. 

 

K bodu programu č. 2 

 

Predseda komisie  informoval  členov  o žiadosti pani Jozefy Šuhajdovej o jednorazovú dávku 

v hmotnej núdzi.  

 

 

 



 

 

Zapisovateľka informovala členov komisie a životnej a sociálnej situácii žiadateľky. Členovia 

komisie sa dohodli, že pre tento krát by odporučili poskytnúť žiadateľke jednorazovú sociálnu 

výpomoc vo výške 100,- eur na nákup potravín, drogérie alebo liekov. 

 

Predseda komisie dal o tomto návrhu hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č. 2 

  
Prítomných 6 Za: 6 Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

 

Záverečné stanovisko k bodu č. 3 

 

Komisia odporúča poskytnúť Jozefe Šuhajdovej jednorazovú dávku v hmotnej núdzi vo 

výške 100,- eur na nákup potravín, drogérie alebo liekov. 

 

 

K bodu programu č. 3 

 

Predseda komisie informoval členov komisie o predložených návrhoch na vybudovanie 

kolumbária v priestoroch mestského cintorína. Komisia si podrobne prešla všetky zaslané 

návrhy a na základe dostupných informácií sa dohodla na postupe vybudovania kolumbária. 

K diskusii bol prizvaný aj jeden z predkladateľov návrhu na kolumbárium – pán Kocian. 

Členovia komisie išli do Kamenárstva pozrieť návrhy kameňov, z ktorých by kolumbárium 

malo byť vybudované. Rovnako sa komisia zhodla na výmene žulového kameňa pre skelet 

kolumbária – v bledšej, jednotnejšej variante. Žiada o prepracovanie a doplnenie cenovej 

ponuky od Kamenárstva Kocian na základe vzniknutých požiadaviek zo stretnutia. Následne 

riaditeľka Technických služieb je poverená zabezpečením celého procesu vybudovania 

kolumbária.  

 

Predseda komisie dal o tomto návrhu hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č. 3 

  
Prítomných 6 Za: 6 Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

 

Záverečné stanovisko k bodu č. 3 

 

Komisia odporúča dať vybudovať kolumbárium v mestskom cintoríne spoločnosti 

Kamenárstvo Kocian na základe zaslanej ponuky a jej doplnenia zo vzniknutých požiadaviek 

členov komisie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Mgr. Eliška Vallová     Schválil:      Maroš Marko, v.r. 

       predseda komisie 


